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Zápisnica z  27.  zasadania MsZ v Krompachoch, 

konaného dňa 28. apríla 2021.  

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny.  

 

Ing. Iveta Rušinová, primátorka mesta otvorila a viedla 27. zasadanie Mestského 

zastupiteľstva v Krompachoch. Privítala poslancov MsZ, zamestnancov mesta. 

MsZ je uznášaniaschopné, prítomných je 9 poslancov MsZ, v miestnosti neboli poslanci MsZ 

Radovan Ďorko, Branislav Bocan a Ján Zahuranec.   

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie.         13.15 hod. 

2. Schválenie programu zasadania mestského zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Interpelácie poslancov MsZ. 

6. Kontrola uznesení MsZ k 31. 3. 2021. 

7. Majetkové návrhy. 

8. Inventarizácia majetku mesta Krompachy k 31. 12. 2020. 

9. Návrh rozpočtového opatrenia.  

10. Správa o výsledkoch kontroly. 

11. Návrh Doplnku č. 3 VZN č. 1/2017 o úhradách poskytovania sociálnych služieb 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Krompachy. 

12. Návrh VZN č. 3/2021,  ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestského zastupiteľstva č. 

5/2002 o záväzných častiach územného plánu mesta Krompachy v znení VZN 

č.9/2011 

13. Návrh VZN č. 4/2021, ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov. 

14. Návrh na zrušenie Združenia obcí Ekospiš. 

15. Dotácie z rozpočtu mesta Krompachy na rok 2021. 

16. Rôzne. 

17. Diskusia. 

18. Záver. 

 

2.  Schválenie programu zasadania mestského zastupiteľstva.   13.15 hod. 

 

Primátorka mesta  predložila návrh programu rokovania, ktorý bol prítomnými poslancami 

MsZ schválený. 

Z prítomných  9 poslancov MsZ: 

Za            : 9 - Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Derdáková,   

  Hojstrič, Farkaš.  

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

Neprítomní: Zahuranec, Ďorko, Bocan. 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.1– viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  
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3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.     13.16  hod.

   

Primátorka  mesta určila za zapisovateľku zápisnice Annu ČECHOVÚ a za overovateľov 

zápisnice poslancov MsZ: Oľgu DZIMKOVÚ a Igora JENDRUCHA. 

 

4. Voľba návrhovej komisie.        13.16 hod.

      

Primátorka mesta  predložila návrh na zloženie návrhovej komisie:  

predseda: Ľuboš ONTKO, členovia Alžbeta PERHÁČOVÁ a Matúš STANA. 

Z prítomných  9 poslancov MsZ: 

Za            : 9 - Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Derdáková,   

  Hojstrič, Farkaš.  

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

Neprítomní: Zahuranec, Ďorko, Bocan. 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/A.1 – viď pripojené pri zápisnici (volí).  

 

5. Interpelácia  poslancov MsZ.               13.17hod.

  

Poslanec Hojstrič predložil v písomnej forme interpeláciu týkajúcu sa zmeny programu 

zasadanie MsZ dňa 15. 3. 2021, ktorá je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Poslankyňa Derdáková – upresnila, že sa malo rokovať o celom programe. 

Prišiel poslanec Ďorko. 

Primátorka mesta – prešetrí sa to, ale online rokovanie bolo narušené technickými 

problémami. Zaslaná bude písomná odpoveď v zákonnej lehote. 

Prišiel poslanec Zahuranec. 

Poslanec Hojstrič predložil interpeláciu k voľbe hlavného kontrolóra, ktorá je prílohou č. 2, 

pretože počas núdzového stavu sa voľba nemala uskutočniť. Ako príklad uviedol voľbu 

hlavného kontrolóra mesta Sliač aj s písomným protestom okresnej prokuratúry. 

Prišiel poslanec  Bocan. 

Primátorka mesta -  na základe podnetu právnikom bola vykonaná analýza a podľa neho 

voľba hlavného kontrolóra sa uskutočnila v zmysle platných predpisov. Vydané bolo aj 

stanovisko zo ZMOS-u, že sa zákon neporušil.  

Poslankyňa Derdáková predložila písomnú interpeláciu k uzatvoreniu kúpnej zmluvy medzi 

mestom Krompachy a Nemocnicou AGEL Krompachy s.r.o., ktorá je prílohou č. 3 tejto 

zápisnice. V súčasnosti sú zverejnené dve zmluvy. Osobitný zreteľ na predaj budovy 

gynekologicko- pôrodníckeho oddelenia nespĺňa podmienky. Ak by sa budovy predávali ako 

celok, spĺňalo by to podmienky osobitného zreteľa.  Predaj budovy lekárne v nemocnici nie je 

taktiež osobitný zreteľ, vykonáva sa  v nej komerčná činnosť.  

Primátorka mesta – zaslaná bude písomná odpoveď. 

Poslankyňa Dzimková – občania z Cintorínskej ulice 1 sa informovali na úpravu verejného 

priestranstva. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, ŽP a TS – na predchádzajúcom zasadaní MsZ 

bol predložený návrh na opravu komunikácií v meste, kde je aj Cintorínska ulica. Toho času 

prebieha súťaž na dodávateľa.  

       

6. Kontrola uznesení MsZ v Krompachoch k 31. 3. 2021.   13.36 hod. 
 

Poslanec Dubiňák, zástupca primátorky mesta predložil v písomnej forme kontrolu uznesení MsZ 

v Krompachoch za obdobie od 1. 3. 2020 do 31. 3. 2021, ktorá je prílohou tejto zápisnice. 
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Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            :12 - Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana, Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko,  Farkaš, Bocan.  

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/C.1 – viď pripojené pri zápisnici (berie na vedomie).  
 

7. Majetkové návrhy.         13.37 hod. 

 

7.1 - Uzatvorenie Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku pre projekt: 

Výstavba zdroja tepla pre budovu Krytej plavárne v Krompachoch. 
 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ, predložila písomný  návrh na uzatvorenie Zmluvy 

o poskytnutí nenávratného finančného príspevku pre projekt: Výstavba zdroja tepla pre budovu 

Krytej plavárne v Krompachoch, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Poslanec Ontko  – ide o to,  aby sme dosiahli úsporu? 

Poslankyňa Derdáková  – projekty by sa mali prerokovávať ako samostatný bod a nie v bode 

majetkové návrhy.  Nevedeli sme že budú neoprávnené výdavky, bude to už konečná suma? 

Stanoviť si priority pri projektoch, nie do všetkých sa hlásiť.   

Mgr. Miloš Klein, referent oddelenia majetku a regionálneho rozvoja, rátalo sa s tým,  že bude 

výzva na zateplenie, ale nevyšli žiadne výzvy.  

Primátorka mesta prioritou plánu obnovy je životné prostredie, obnoviteľné zdroje. Mali byť 

výzvy na zateplenie budov.  

Poslanec Hojstrič  – za 5 minút schválime rôzne investičné zámery, aj keď tomu nerozumieme.  

Je  istota, či sa nám to vôbec  vráti? 

Mgr. Klein – pri projekte audity je úspora energie, nebol dôvod, aby sme tomu neverili. 

Primátorka mesta  – deklarovalo sa na ministerstve, že projekt prešiel analýzou, opravoval ho 

docent, ako aj vedúci odboru ŽP. Projekt bol  2x prepracovaný, aby spĺňal podmienky. Prečo 

niekto neupozornil na nedostatky? Robilo sa to v najlepšej viere, aby sa v meste darilo.  Mesto 

má 5% úverovú zaťaženosť, šetrime, urobilo sa množstvo projektov. Nevie sa či sú to konečné 

náklady. Nie všetky projekty nám prejdú. 

Poslankyňa Derdáková - žiadosť sa schvaľovala pred voľbami, ale je otázne, či  chceme 

plaváreň,  

Primátorka mesta – sú dve možnosti, rekonštrukcia  po častiach, alebo všetko naraz. Cenová 

ponuka na vypracovanie projektovej dokumentácie v minulom roku bola 50 000,-- €, čo sa nám 

zdalo veľa a tohto roku sú ceny určite vyššie.   

Poslankyňa Derdáková – rozhodnúť o krytej plavárni, či chceme a ideme do toho, alebo nie. 

Poslanec Hojstrič  – vieme koľko stojí krytá plaváreň, ak sa nenájdu prostriedky, ponúknuť 

plaváreň  zriaďovateľovi na predaj. 

Primátorka mesta  – podiely krytej plavárne mesto odkúpilo od SEZ-u, Kovohut, 

a samosprávneho kraja. Ťažko je nájsť  700 000,-- € vlastných prostriedkov na celkovú 

rekonštrukciu. Počkať na plán obnovy a  riešiť to naraz. 

Poslankyňa Derdáková  – čo konkrétne potrebujeme na spustenie krytej plavárne. 

Primátorka mesta – v takom stave, ako je teraz, nie je o ňu  záujem. Potrebné ju  doplniť o iné 

atrakcie. Do geotermálnych vrtov je potrebné investovať 200 000,-- € je veľa. 

Poslanec Hojstrič  – nie je si na 100% istý, či je to správne. 

Poslanec Ontko  – krytá plaváreň  je prepojená so školou? 

Primátorka mesta  – je samostatné kúrenie, plyn je z jedného rozvodu, voda a elektrická 

energia je zvlášť. 

Poslankyňa Derdáková – aké je stanovisko finančnej a majetkovej komisie MsZ. 

Poslanec Dubiňák  – komisia nesúhlasí s uzatvorením zmluvy. 
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Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 0 

Zdržali sa: 3 – Ontko, Jendruch, Bocan 

Proti:       9 – Dubiňák, Dzimková, Perháčová, Stana,  Zahuranec, Derdáková,  Hojstrič,  

  Ďorko, Farkaš.  

MsZ prijalo uznesenie č. 27/J.1 – viď pripojené pri zápisnici (nesúhlasí).  
 

7.2 - Investičný zámer vybudovania stojísk podzemných kontajnerov 1. etapa. 
 

Ing. Ondáš predložil písomný investičný zámer vybudovania stojísk podzemných kontajnerov 

1. etapa, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Poslankyňa Derdáková – materiál sa predkladá  už na niekoľkých rokovaniach mestského 

zastupiteľstva. Podzemné kontajnery majú viac  výhod ako nevýhod. Projektová dokumentácia 

rieši výstavbu po etapách. Čo vyriešia 3 stojiská. Nezaťažovať rozpočty na nasledujúce roky. 

Stretnúť sa na pracovnom rokovaní a rozhodnúť sa ako ďalej. Ako zisťovala, zberové vozidlo, 

ktoré sa využíva na zber zvonov so sklom, dá sa použiť aj na zvoz komunálneho odpadu 

z podzemných kontajnerov.  

Primátorka mesta  – minulého roku bola obhliadka v Moldave nad Bodvou, Košiciach. 

Výhodnejšie sú podzemné kontajnery. Potrebné je zakúpiť zberové auto, spracovaná je 

projektová dokumentácia aj na antivandalové kontajnery. Návrh bol  predložený v minulom 

roku, bol stiahnutý s tým, že sa to prerokuje pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2021, ale pri 

rozpočte sa to neschválilo. Na ďalšom rokovaní sa stiahlo z rokovania. Vznikajú nelegálne 

skládky. Už aj občania z niektorých lokalít  žiadajú,  aby sa s tým niečo robilo. Z mesta sa nosí 

odpad do týchto lokalít a je strašný neporiadok. Výstavby týchto kontajnerov sa môžu robiť 

postupne, uvidí sa ako to pôjde.  

Poslanec Hojstrič – je to ťažká dilema,  sanujú sa neduhy. Financujeme, čo sme si sami 

spôsobili a nie za malú finančnú čiastku. Nerokovalo sa o tom na predchádzajúcom MsZ, ale 

pani primátorka v médiách sa  vyjadrila, že mesto ide do toho. Uskutočnila sa anketa a ľudia to 

chcú.  V iných mestách zberné auto kupovali zberné spoločnosti, nie mesto. V domoch sa 

separuje viac ako v obytných blokoch. Máme na to všetko finančné prostriedky? 

Primátorka mesta  – nie je žiadna výzva na kontajnery. Dotácie boli na prístrešky Hornádsku 

a Družstevnú ulicu.  V médiách nerozprávala, že mesto do toho ide. Anketa  bola na základe 

iniciatívy občanov. 

Poslanec Dubiňák  – v reportáži sa uvádzalo, že sa zúčastnime, plánujeme. 

Poslanec Jendruch  – zúčastnil sa výjazdu je za to, aby sa doriešili technické veci. Navrhol 

zachovať prístrešok na Mlynskej 8.  Komunálny odpad sa vyváža 2x týždenne, pri podzemných 

kontajneroch  vývoz  bude možno stačiť 1x za týždeň. Na Poštovej ulici je neporiadok a smrad. 

Investuje sa do čistoty mesta. 

Primátorka mesta  – v tejto etape riešiť tak,  ako je uvedené v návrhu. Využívať  bobry aj 

súčasné kontajnery. Zvážiť aj zdravotný aspekt. 

Poslanec Bocan  -  obyvatelia boli zapojení do ankety, nestavať sa k tomu kto je za a proti, je 

za kompletné riešenie.  Využitie eurofondov toho času nevieme. Aký je predpoklad príjmov 

a výdavkov na rok 2022. 

Primátorka mesta – výstavbu kontajnerov budeme musieť riešiť  formou  úverov. Nevie sa, 

aké budú príjmy, podielové dane. Výška podielových daní na rok 2022 bude oznámená až  

v decembri. Budú sa musieť zvýšiť poplatky za komunálny odpad. Už v tomto roku sa zvýšil 

poplatok za uloženie odpadu. Mesto zabezpečilo adresný zber, pri ktorom je možné zníženie 

poplatku za odpad. Bohužiaľ zo strany občanov o to nie je veľký záujem.  

Poslanec Bocan – aké by bolo zvýšenie poplatku za komunálny odpad. 
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Primátorka mesta  – v tejto chvíli to nevie povedať, ale málo sa separuje. Mesto má len 30% 

separáciu.  

Poslanec Stana – minule návrh podporil, občania sa ale  sťažovali, že poslanci neschválili 

podzemné kontajnery. Rozšíriť kamerový systém o  stacionárne kamery, až budú vybudované 

podzemné kontajnery.  

Poslanec Dubiňák – bola vykonaná obhliadka lokalít v meste. Na Hornádskej ulici je 

neporiadok, odpad sa nosí z mesta. Občania ho zastavujú a pýtajú sa, čo s kontajnermi.  Váhať 

a nič neurobiť je horšie ako urobiť to zle. Musíme sa rozhodnúť, či tohto roku urobíme dve 

stojiská a ďalšie v budúcom roku.  

Poslanec Hojstrič – separácia sa asi tým nezlepší. Musíme to robiť kvôli  neprispôsobivým 

občanom a je to aj dôvod, prečo  mladí ľudia odchádzajú z Krompách. 

Primátorka mesta  – momentálne je dopyt po pracovných  miestach. Je  nedostatok bytov, 

pozemkov pre bytovú výstavbu. Kriminalita v meste sa nezvyšuje. 

Poslanec Ontko – oslovený bol štáb RTVS s tým,  že bol proti výstavbe podzemných 

kontajnerov. Nebol proti, zdržal sa hlasovania. Antivandalové kontajnery  sú lacnejšie, je  luxus 

mať podzemné. Čerpáme prostriedky z plavárne, ale v budúcnosti budú chýbať, čo bude 

s autom, nedostal odpoveď. 

Primátorka mesta  – podzemné sú estetickejšie,  je urobená  kombinácia. Na Maurerovej ulici 

nie je príjazd ku kontajnerom, preto sú vhodné antivandalové. Mesto bude moderné, 

estetickejšie. 

Poslanec Ďorko – ísť do podzemných kontajnerov, ale  či má význam robiť aj na separovaný 

zber, asi len na komunálny odpad. 

Primátorka mesta – v návrhu je aj na separovaný zber. Je neporiadok, obaly, sklo sa nosí 

z reštaurácií,  preto je návrh aj na separovaný zber. 

Poslankyňa Perháčová  – bude sa to asi financovať z úveru. 

Primátorka mesta – zberové auto bude riešiť Ekover. 

Poslanec Hojstrič – predložil poslanecký návrh, stiahnuť z rokovania tento materiál. Venovať 

sa tomu na pracovnom stretnutí a predložiť to na ďalšie rokovanie mestského zastupiteľstva.  

Za predložený návrh boli: Ontko, Perháčová, Bocan, Hojstrič, Farkaš, Ďorko, Derdáková.  

Návrh prešiel.  
 

7.3 - Predaj pozemku na Kúpeľnej ulici Ondrejovi Petrušovi s manželkou Ľudmilou 

Petrušovou, bytom Kúpeľná́ ulica 1152/16, Krompachy ako prípad hodný osobitného 

zreteľa. 
 

Prednostka MsÚ predložila písomný návrh na predaj pozemku na Kúpeľnej ulici Ondrejovi 

Petrušovi s manželkou Ľudmilou Petrušovou, bytom Kúpeľná́ ulica 1152/16, Krompachy ako 

prípad hodný osobitného zreteľa, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Poslanec Hojstrič – aké je hlasovanie vo finančnej a majetkovej komisii. Požiadal, aby to 

v budúcnosti bolo uvedené v materiáli. Z komisie MsZ výstavby a ŽP nemá spätnú väzbu od 

zapisovateľa komisie, ako sa vyjadrili členovia. Komisia zasadala online. 

Primátorka mesta  – predseda  komisie má informovať o záveroch. Nie je to záležitosť 

zapisovateľa, ale predsedu komisie. Už nie je dôvod, aby komisia zasadala  online. 

Poslanec Dubiňák, predseda komisie finančnej a majetkovej, komisia odporúča návrh 

schváliť.  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 
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MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.2 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

7.4 -  Schválenie finančnej spoluúčasti mesta Krompachy pre projekt - Energetické audity 

verejných budov v meste Krompachy.  

 

Prednostka MsÚ predložila písomný návrh na schválenie finančnej spoluúčasti mesta 

Krompachy pre projekt - Energetické audity verejných budov v meste Krompachy, ktorý je 

prílohou tejto zápisnice. 

Poslanec Dubiňák – komisia finančná a majetková odporúča návrh schváliť. 

Poslanec Ontko, čo budeme mať z toho? 

Primátorka mesta – budeme mať energetický  audit verejných budov v meste. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.3 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  
 

7.5 - Schválenie finančnej spoluúčasti mesta Krompachy pre projekt - Zlepšenie 

environmentálnych aspektov v meste Krompachy prostredníctvom adaptácie 

urbanizovaného prostredia na zmenu klímy. 
 

Prednostka MsÚ – predložila písomný návrh na schválenie finančnej spoluúčasti mesta 

Krompachy pre projekt - Zlepšenie environmentálnych aspektov v meste Krompachy 

prostredníctvom adaptácie urbanizovaného prostredia na zmenu klímy, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.4 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

7.6 - Zámer predaja pozemku na Lorencovej ulici v Krompachoch. 
 

Prednostka MsÚ predložila písomný zámer predaja pozemku na Lorencovej ulici 

v Krompachoch, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Poslanec Dubiňák – finančná a majetková komisia odporúča schváliť predložený návrh.  

Poslanec Ontko – komisia výstavby a ŽP odporúča schváliť.  

Poslanec Jendruch čo na to občania z Lorencovej ulice? 

Z prítomných  12 poslancov MsZ za zámer: 

Za            : 5 – Dubiňák, Ontko, Stana,  Hojstrič, Ďorko. 

Zdržali sa: 2 – Bocan, Farkaš. 

Proti:       5 – Jendruch, Dzimková, Perháčová, Zahuranec, Derdáková. 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/I.1 – viď pripojené pri zápisnici (neschvaľuje zámer).  
 

7.7 - Zámer predaja pozemku na Mlynskej ulici v Krompachoch. 

 

Prednostka MsÚ predložila písomný návrh predaja pozemku na Mlynskej ulici 

v Krompachoch. 

Poslanec Dubiňák komisia finančná a majetková neodporúča schváliť predložený návrh.  
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Poslanec Ontko – komisia výstavy a ŽP o tomto nerokovala. 

Poslankyňa Derdáková -  nie je vhodné to predať. 

Poslanec Bocan – o zeleň sa stará mesto? 

Primátorka mesta  – áno, chodník je podľa parametrov, nie je vhodné predávať takéto 

pozemky. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ za zámer: 

Za            : 1 – Stana. 

Zdržali sa: 4 – Jendruch, Ontko, Zahuranec, Ďorko.  

Proti:       7 – Dubiňák,  Dzimková, Perháčová, Derdáková, Hojstrič, Farkaš, Bocan. 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/I.2 – viď pripojené pri zápisnici (neschvaľuje zámer).  

 

7.8 - Zníženie nájomného pre nebytové priestory – prevádzka: Reštaurácia Melódia, 

Námestie slobody 2, 053 42 Krompachy. 

 

Prednostka MsÚ predložila písomný návrh na zníženie nájomného pre nebytové priestory – 

prevádzka Reštaurácia Melódia, Námestie slobody 2, 053 42 Krompachy, ktorý je prílohou 

tejto zápisnice.  

Poslanec Dubiňák  komisia finančná a majetková odporúča návrh schváliť. 

Poslanec Stana  – je to nefér voči ostatným. 

Prednostka MsÚ – nepožiadali o zníženie. 

Poslankyňa Derdáková  – už pri 1 žiadosti hovorila, aby sa rokovalo s Termokomplexom 

o znížení nájmu. Pani Salanciová  bola jediná, ktorá o to požiadala. Bola úspešná so žiadosťou 

aj  na ministerstve? 

Prednostka MsÚ – žiadala, ale nevie, či bola úspešná. 

Primátorka mesta  – navrhuje 20% zníženie. 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka, boli výzvy o zníženie nájmu prostredníctvom 

prenajímateľa. V zásadách je uvedené, že zo závažných dôvodov je možné dlh  odpustiť. 

Poslankyňa Derdáková  – predložila poslanecký návrh zníženia nájmu o 40%. 

Z prítomných poslancov MsZ za predložený poslanecký návrh boli Ontko, Perháčová, Stana, 

Zahuranec, Derdáková, Hojstrič, Ďorko, Farkaš, Bocan. Hlasovania sa zdržali Jendruch, 

Dzimková, Dubiňák. 

Návrh prešiel. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.5 viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

8. Správa o výsledku inventarizácie majetku a záväzkov mesta Krompachy k 31.12.2020 

       15.50 hod. 

 

Primátorka mesta predložila písomnú správu o výsledku inventarizácie majetku a záväzkov 

mesta Krompachy k 3. 12. 2020, ktorá je prílohou tejto zápisnice. 

Poslankyňa Derdáková – zaoberala sa pani hlavná kontrolórka inventarizáciou za rok 2020? 

Hlavná kontrolórka  - nie, len za rok 2019. Dňa 30. 6. 2021 je termín predloženia odporúčaní.  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 
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Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/C.2 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

9. Návrh rozpočtového opatrenia.        15.52 hod. 

 

Primátorka mesta, predložila návrh rozpočtového opatrenia, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.6 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Primátorka mesta kvôli pracovnému stretnutiu z rokovania MsZ odišla a poverila ďalej viesť 

rokovanie  zástupcu primátorky mesta Dáriusa Dubiňáka,  

 

10. Správa o výsledkoch kontroly.       16.17 hod. 

 

Hlavná kontrolórka predložila písomnú správu o výsledkoch kontroly, ktorá je prílohou tejto 

zápisnice. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/C.3 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

11. Návrh Doplnku č. 3 VZN č. 1/2017 o úhradách poskytovania sociálnych služieb 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Krompachy.    16.18 hod. 

 

Zástupca primátorky mesta predložil písomný návrh Doplnku č. 3 VZN č. 1/2017 o úhradách 

poskytovania sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Krompachy, ktorý je 

prílohou tejto zápisnice. 

Poslankyňa Dzimková  -  komisia sociálna, zdravotná, bytová a pre rómsku komunitu, 

neodporúča schváliť Doplnok č. 3. V máji 2021 by mala byť zverejnená výzva, potom sa 

k tomuto bodu vrátime.  

Poslankyňa Derdáková  – stotožňuje sa s návrhom poslankyne Dzimkovej. Zvýšenie o 0,20 € 

nie je veľa, ale mesačne 15 € pre starších ľudí je dosť. Možno sa to bude dať financovať 

z projektu. 

Poslanec Hojstrič  – ako postupovali okolité mestá. 

Poslankyňa Derdáková, ak sa zvýši poplatok, ľudia sa odhlásia. 

Poslanec Hojstrič  cez víkend nie sú zabezpečené služby. 

Ing. Ján Ivančo, vedúci oddelenia organizačno – správneho a sociálnych vecí, je to 

individuálne, záleží to od  samosprávy´. Úhrada je rôzna. Poskytovanie opatrovateľskej služby 

je len cez pracovné dni,. Počas víkendov služby  poskytuje firma Evy Bovovej.  

Poslanec Hojstrič  – zvážiť o možnosti poskytovania služieb aj počas voľných dní. 

Ing. Ivančo – pre 6 rokmi sa uskutočnil  prieskum, ale  záujem nebol. Ak bude záujem, úhrada 

bude vyššia. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  
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   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/C.4 – viď pripojené pri zápisnici (berie na vedomie dôvodovú 

správu).  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 0  

Zdržali sa: 4 – Jendruch, Hojstrič, Dubiňák, Ďorko 

Proti:       8 - Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec, Derdáková, Farkaš., Bocan. 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/K.1 – viď pripojené pri zápisnici (neuznáša sa).  

 

12. Návrh VZN č. 3/2021,  ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestského zastupiteľstva č. 

5/2002 o záväzných častiach územného plánu mesta Krompachy v znení VZN 

č.9/2011.       16.27 hod. 

 

Ing. Anna Čupajová, referentka stavebného  úradu, predložila písomný návrh VZN č. 

3/2021,  ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestského zastupiteľstva č. 5/2002 o záväzných 

častiach územného plánu mesta Krompachy v znení VZN č.9/2011, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. Doplnila, že v stanovenom termíne nebola predložená žiadna pripomienka.  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/C.5 – viď pripojené pri zápisnici (berie na vedomie).  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 11 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 1 - Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/C.6 – viď pripojené pri zápisnici (berie na vedomie).  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/D.1 – viď pripojené pri zápisnici (súhlasí).  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 11 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 1 - Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.7 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 11 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 1 - Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/E.1 – viď pripojené pri zápisnici (uznáša sa).  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 
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Za            : 11 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 1 - Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/F.1 – viď pripojené pri zápisnici (žiada).  

 

13. Návrh VZN č. 4/2021, ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov. 

       16.32 hod. 

 

Zástupca primátorky mesta predložil písomný návrh VZN č. 4/2021, ktorým sa upravujú 

niektoré podmienky držania psov, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/C.7 – viď pripojené pri zápisnici (berie na vedomie).  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/E.2 – viď pripojené pri zápisnici (uznáša sa).  

 

14. Návrh na zrušenie Združenia obcí Ekospiš.     16.34 hod. 

 

Zástupca primátorky mesta predložil písomný návrh na zrušenie Združenia obcí Ekospiš, 

ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/G.1 – viď pripojené pri zápisnici (ruší).  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 12 -Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

   Derdáková,  Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 0 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/H.1 – viď pripojené pri zápisnici (poveruje).  

 

15. Dotácie z rozpočtu mesta Krompachy na rok 2021.    16.35 hod. 

 

Zástupca primátorky mesta predložil materiál k rokovaniu – Dotácie z rozpočtu mesta 

Krompachy na rok 2021, ktorý je prílohou tejto zápisnice.  

Poslanec Hojstrič – uskutočnilo sa pracovné rokovanie k dotáciám, ktorého sa  zúčastnili 4 

poslanci MsZ.  Informoval o rozdelení dotácií  z okolitých miest a obcí, kde sa rozdeľuje  

podstatne viac finančných prostriedkov ako v našom meste. Mesto dáva oveľa menej napr. 
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v porovnaní so Spišským Podhradím, ktoré rozdeľuje 54 000,-- €. Rozdeliť čiastku 45 000,-- €  

pre subjekty v meste, je málo. 

Zástupca primátorky mesta  – je na poslancoch, ako sa rozdelia dotácie. Futbalový klub 

nefunguje podľa prijatých stanov. Správna rada je nefunkčná, posledná zápisnica je z roku 

2012. 

Poslanec Hojstrič - budova futbalového klubu, štadión, oplotenie, sociálne zariadenie, to 

všetko je v zlom technickom stave.  

Poslanec Jendruch  – dnes to asi nerozdelíme, zástupca primátorky sa tomu venuje, zvoláva 

pracovné stretnutie, ktorého sa väčšina poslancov nezúčastní.  

Poslanec Zahuranec   - z toho mu vychádza, že všetko  by malo ísť do futbalu. 

Poslanec Jendruch  – stále sa ešte nehrá a súťaže v basketbale začnú od augusta 2021. 

Poslanec Bocan – navrhuje prestávku. 

Poslanec Stana – predložil poslanecký návrh na 15 minútovú prestávku.   

Za predložený návrh boli 11 poslanci MsZ, v miestnosti nebol Ontko. 

Návrh prešiel. 

Poslanec Stana predložil návrh rozdelenia dotácii mesta Krompachy na rok 2021:  

Futbalový klub Pokrok Krompachy vo výške 30 000,-- €. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 10 - Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

     Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 2 – Dubiňák, Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.8 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Basketbalový klub Kovohuty Krompachy s.r.o. vo výške  1 500,-- €. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 11 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

     Hojstrič, Ďorko, Farkaš., Bocan. 

Zdržali sa: 1 – Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.9 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

MŠK Krompachy vo výške 4 000,-- €.  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 10 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

     Hojstrič, Ďorko, Farkaš. 

Zdržali sa: 2 – Bocan, Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.10 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

MŠK STO  Krompachy vo výške 2 800,-- €. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 11 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

     Hojstrič, Ďorko, Farkaš, Bocan. 

Zdržali sa: 1 – Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.11 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Sparťanská tréningová skupina vo výške 1 500,-- €. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 
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Za            : 11 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

     Hojstrič, Ďorko, Farkaš, Bocan. 

Zdržali sa: 1 – Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.12 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Triatlon – duatlon – maratón klub vo výške  1 500,-- €.  

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 10 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

     Hojstrič, Ďorko, Farkaš. 

Zdržali sa: 2 – Bocan, Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.13 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Gymnázium Krompachy vo výške  1 000,-- €. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 11 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

     Hojstrič, Ďorko, Farkaš, Bocan. 

Zdržali sa: 1 – Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.14 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

FS Krompašan  vo výške  2 000,-- €. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 11 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

     Hojstrič, Ďorko, Farkaš, Bocan. 

Zdržali sa: 1 – Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.15 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Dobrovoľný hasičský zbor vo výške 700,-- €. 

Z prítomných  12 poslancov MsZ: 

Za            : 11 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Perháčová, Stana,  Zahuranec,  

     Hojstrič, Ďorko, Farkaš, Bocan. 

Zdržali sa: 1 – Derdáková 

Proti:       0 

MsZ prijalo uznesenie č. 27/B.16 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

16. Rôzne.       17.38 hod. 

 

V bode rôznom neboli predložené návrhy. 

 

17. Diskusia.       17.38 hod. 

 

Poslanec Hojstrič  – neuvažuje sa s mobilnou očkovacou jednotkou? Bola daná ponuka na 

SOS gombíky pre starších občanov, ktoré umožňujú ľuďom v núdzi v život ohrozujúcich 

situáciách vyvolať tiesňové volanie priamo z miesta, na ktorom sa práve nachádzajú. 

Jednoduchým stlačením gombíka si sami dokážu privolať pomoc. Nemusia mať po ruke 

telefón, nemusia vytáčať žiadne číslo.  
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Prednostka MsÚ – mobilnú očkovaciu jednotku riešila pani primátorka s KSK, zatiaľ nie je 

vyjadrenie, keď to bude aktuálne, občania sa to dozvedia. 

Poslanec Jendruch – žiadal o dátum stretnutia poslancov MsZ k riešeniu kontajnerov.  

Upozornil poslancov MsZ, že 30. 4. 2021 je termín na odovzdanie majetkového priznania.  

Poslanec Hojstrič –navrhol pracovné stretnutie v 20. týždni.  

 

 

18.  Záver.       17.42 hod. 

 

Zástupca primátorky mesta poďakoval sa za účasť na 27. zasadaní mestského zastupiteľstva.  

 

V Krompachoch 28. apríla  2021 

 

Zapísala: Anna ČECHOVÁ 

 

 

 

 

Anna NEMČÍKOVÁ      Ing. Iveta RUŠINOVÁ 

  prednostka MsÚ             primátorka mesta 

 

 

 

 

 

O V E R O V A T E L I A: 

Oľga DZIMKOVÁ,  poslankyňa MsZ 

Igor  JENDRUCH,   poslanec  MsZ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 


